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Betreft: vergadering van Commissie Samenleving 

Datum: 20 november 2008 

Tijd: 15.30 uur 

Locatie: Commissiekamer, Provinciehuis, Visarenddreef 1 in Lelystad 

 

Aanwezig zijn:  

De heer M. Bogerd (voorzitter), dames M. Jonker-Waterlander (VVD), A. van Stenus-van Basten (VVD), M. 

Luijer (CDA), M.M.J.E. van Kuijken (PvdA) en T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA)), heren H. van Ravenzwaaij 

(SP) en L. Ferdinand (ChristenUnie), mevrouw A.S.M. Roda (GroenLinks), heren R. de Wit (SGP) en S. 

Jokhan (commissiegriffier)  

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten: gedeputeerde J.M. Bos 

Ambtelijke organisatie: heer S. Scheek (afdelingshoofd Jeugd, Samenleving en Cultuur) 

 

Afwezig zijn: 

Dames Y. Weijand (VVD), N. van Herwaarde-van Ravenzwaaij (SP), N. de Lange (SP) en M.C. Bax (PvdD), 

heren J.N.J. Appelman (CDA) en F. Brouwer (ChristenUnie) 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering.  

  

2. Vaststellen agenda 

De SP vraagt of het Meerjarenbeleidskader Jeugdzorg toegevoegd kan worden aan de agenda.  

De voorzitter stelt voor om dit punt bij agendapunt 8 te vermelden. 

De PvdA verzoekt om een agendawijziging. Zij wil agendapunt 8.b.1 met voorrang behandelen. 

De voorzitter vraagt of iemand daar bezwaar tegen heeft. Dat is niet het geval. 

De SGP vraagt of de stand van zaken m.b.t. de IJsselmeer Ziekenhuizen aan de agenda kan worden 

toegevoegd. 

De voorzitter zegt dat dit punt zal worden behandeld bij de mededeling van punt 8. 8.a.2 is dan het 

Meerjarenbeleidskader en 8.a.3 de stand van zaken m.b.t. de IJsselmeer Ziekenhuizen. Met inachtneming 

van deze wijzigingen wordt de agenda vastgesteld.  

 

8.b. Bespreeekstuk(ken) / portefeuillehouder J.M. Bos 

1. Monitor speciaal onderwijs 

Allereerst een presentatie door de heer S. Scheek. (ambtenaar) 

 

De voorzitter zegt dat er technische vragen gesteld kunnen worden aan de heer Scheek. Politieke vragen 

kunnen aan de gedeputeerde worden gesteld. 

GroenLinks las dat het moeilijk is om aan actuele gegevens te komen. Zij vraagt de gedeputeerde hoe dat 

mogelijk is. Zij vraagt hoe de Flevolandse situatie zich verhoudt tot de situatie in de rest van Nederland. Is 

de groei daar even groot? Ontbreken daar ook thuisnabij voorzieningen? Is de gemiddelde reisduur daar ook 

zo lang? Er gaan ongeveer 200 auditief en visueel gehandicapte kinderen naar rec1 en rec2 voorzieningen. 

Deze voorzieningen zijn in Flevoland niet aanwezig. Zullen dit soort voorzieningen, op termijn, wel in 

Flevoland komen? 

De VVD zegt dat 180 leerlingen in Dronten gebruik maken van het speciaal (voortgezet) onderwijs. 80 

daarvan moeten de provincie uit. Hierover is contact tussen Eduvier en de gemeente Lelystad. Zijn er al 

resultaten bekend van dit overleg? 

De SGP zegt dat het aantal leerlingen dat speciaal onderwijs nodig heeft groeit. Waar ligt het aan dat er in 

de provincie Flevoland niet aan de vraag van de ‘zware’ gevallen voldaan kan worden? 
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De ChristenUnie geeft complimenten voor het feit dat de provincie de afgelopen jaren op positieve wijze 

aandacht en steun heeft gegeven aan het speciaal onderwijs. In het rapport wordt het 

deelnamepercentage per gemeente genoemd. Een aantal gemeenten scoort lager dan het gemiddelde van 

5,5%. Op Urk zijn veel rugzakleerlingen in het primair onderwijs. Zij vraagt of het aantal rugzakleerlingen 

niet vertekenend werkt op het beeld dat in het rapport wordt geschetst. In Flevoland zijn 28 thuiszitters. 

Het landelijk cijfer is 73. In het rapport wordt echter geconcludeerd dat de landelijke cijfers 

waarschijnlijk te laag worden ingeschat. Waarop is deze conclusie gebaseerd?  

De SP leest dat de wachtlijst voor het speciaal onderwijs op 1 januari uit 75 kinderen bestaat. Het aantal 

thuiszitters is 24. Zij vraagt of deze 75 kinderen thuiszitten of een andere vorm van onderwijs genieten. 

Wachtlijsten in het speciaal onderwijs moeten op alle mogelijke wijzen voorkomen zien te worden. Is het 

duidelijk waarom het aanbod van speciaal onderwijs achterblijft bij de groeiende vraag. De 

indicatiestelling voor rec4 is verzwaard. Kinderen moeten 6 maanden van te voren begeleiding hebben 

gehad. Daarom gaan er nu kinderen die eigenlijk een dergelijke indicatie nodig hebben naar een ‘gewone’ 

school. Is er, bij onacceptabel gedrag, een verhoogd risico dat deze kinderen thuis komen te zitten? Hoe 

kan dat voorkomen worden? Zijn er ook voornemens om aansluiting te gaan zoeken bij speciaal Hbo zodat 

kinderen na 20 jaar niet in een ‘zwart gat’ vallen? Er komt een nieuwe wet ‘Passend Onderwijs’. Wat zal 

de invloed van de provincie zijn als deze wet in werking treedt? 

Het CDA spreekt haar waardering uit voor het feit dat de provincie, hoewel het niet haar taak is, zich inzet 

voor het speciaal onderwijs. Dat komt tegemoet aan de wens om te investeren in preventie. Zij vraagt of 

het klopt dat het niet zo goed gaat met deze kinderen? Het aantal loopt op en de afstand die moet worden 

afgelegd loopt op. Daardoor loopt ook de wachtlijst op. De vergelijking met de landelijke cijfers lijkt 

relevant. Zij vraagt om informatie op dit punt. Zij vraagt of er informatie is over de aansluiting op 

vervolgonderwijs en de arbeidsmarkt. Zij vraagt of er een visie is op de wet ‘Passend Onderwijs’. Kan de 

provincie daar iets in betekenen?  

De PvdA zegt dat het doel van de ‘weer samen naar school’ instellingen was om kinderen binnen het 

reguliere onderwijs te houden. Er vindt nu een verschuiving naar scholen voor speciaal onderwijs plaats. 

Kan hiervoor een oorzaak worden gegeven? Is de werkdruk bijvoorbeeld een oorzaak voor snellere 

verwijzing? Zij maakt zich zorgen over de ‘thuiszitters’. Het vervoer van leerlingen wordt door de 

gemeenten betaald maar als een kind begeleiding nodig heeft wordt deze niet betaald. Daardoor zitten 

kinderen thuis. Speelt dit probleem ook in Flevoland? In de bundel staat uitleg over de te verwachten 

nieuwe financiering voor het speciaal onderwijs. Momenteel wordt er per leerling betaald. Straks komt er 

een financiering waaruit het totaal aantal leerlingen betaald moet worden. Dit kan er toe leiden dat de 

groepen groter worden en dit ten koste gaat van de kwaliteit. De tellingen van het afgelopen jaar worden 

gehanteerd. Geldt dit ook voor de nieuwe financieringsystematiek want dan wordt het probleem nog 

groter? Blijven er wel twee telmomenten per jaar gelden? Wat zijn de te verwachten risico’s van de 

nieuwe financieringsystematiek voor het speciaal onderwijs? De monitor is voor het schooljaar 2007/2008. 

Is er bekend hoeveel kinderen er op dit moment op de wachtlijst staan voor het schooljaar 2008/2009? 

De voorzitter zegt dat eerst de technische vragen behandeld zullen worden. De ambtenaar zal deze 

beantwoorden. De politieke vragen zullen daarna door de gedeputeerde beantwoordt worden. 

Gedeputeerde Bos vindt dat ingewikkeld omdat er niet altijd een strakke scheiding valt aan te brengen. Hij 

stelt voor om op de politieke punten in te gaan en ze te clusteren. Veel technische vragen kunnen niet 

direct beantwoord worden en zullen daarom schriftelijk worden beantwoord.  

Als antwoord op de vraag over de actuele gegevens zegt hij dat er verschillende vormen van registratie bij 

de gemeenten zijn. In het hele land wordt groei van het speciaal onderwijs geconstateerd. Er zijn 

verschillende ontwikkelingen: ‘passend onderwijs’, ‘weer samen naar school’, toch verbijzonderen in de 

groei van speciaal onderwijs, rugzakleerlingen in het regulier onderwijs. Hierdoor zijn niet alle vragen 

eenduidig te beantwoorden. De vragen over het vervolg zou de gedeputeerde door willen spelen aan de 

heer Nooitgedagt (Eduvier). De voorzieningen waar behoefte aan is zouden in Flevoland gecreëerd moeten 

worden. Het is een gemeentelijke verantwoordelijkheid. De gemeente Dronten wordt gestimuleerd om 

haar verantwoordelijkheid te pakken. Er staan op dit moment 47 kinderen op de aanmeldlijst. 40 voor het 

speciaal onderwijs en 7 voor het voortgezet onderwijs. Aanmeldlijst: zo heet deze lijst tegenwoordig bij 

Eduvier en daarom is er geen wachtlijst meer. Het zijn kinderen die over het algemeen op het regulier 

onderwijs zitten. Zij wachten op plaatsing op het speciaal onderwijs en hopen daar het volgend seizoen 

een plaats te krijgen. Deze kinderen zitten thuis of op het regulier onderwijs en krijgen daar zo goed 

mogelijk begeleiding. Het klopt dat het niet goed gaat. Uit de feiten blijkt dat er geen achteruitgang is 
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geboekt maar ook geen vooruitgang. Binnenkort zal er met de gemeenten gesproken worden over wat er 

gedaan moet worden. De actuele situatie moet opnieuw in kaart worden gebracht. Dat moet in het 

voorjaar klaar zijn. De gemeenten en de provincie moeten dan bepalen wat zij met die uitkomst willen 

doen. Met de gemeenten is afgesproken dat de provincie de monitor verzorgd. Als PS het nodig vinden 

wordt er ook financiële hulp gegeven. Het is waarschijnlijk een structureel thema geworden. Er zijn 

raakvlakken met de Jeugdzorg. Niet elke jongere in het speciaal onderwijs heeft echter Jeugdzorg nodig of 

andersom. De provincie moet, door haar verantwoordelijkheid in de aanpalende sectoren, proberen om zo 

veel mogelijk te participeren om zo deze sector te ondersteunen. 

 

Mevrouw Roda (GroenLinks) verlaat de vergadering. (16.05) 

 

De heer Scheek zegt dat het antwoord op een aantal technische vragen, in samenspraak met Eduvier, 

schriftelijk zal worden beantwoordt. Wat betreft de zorg ‘thuisnabij’. Als men deze zorg in een aantal 

gemeenten wil realiseren, dan zal er gebouwd moeten worden. Er zullen voorzieningen gerealiseerd 

moeten worden. In de kleine gemeenten zal het de vraag zijn of er voldoende draagvlak is om een 

dergelijke financiering mogelijk te maken. Momenteel is Eduvier in overleg met de gemeente Dronten om 

te bekijken of er binnen deze gemeente een aantal voorzieningen gecreëerd kunnen worden. De 

denominatiekeuze van de ouders is vrij. Ook ambtelijk is er overleg met de betreffende collega’s van de 

gemeenten. Lelystad pakt als gemeente haar verantwoordelijk en doet erg haar best. 

De voorzitter zegt dat de vragen die open zijn blijven staan, schriftelijk zullen worden beantwoord. 

Alle aanwezige fracties complimenteren het college met dit goed leesbare, heldere stuk. 

Het CDA vraagt of ‘passend onderwijs’ een constructie kan zijn die tegemoet komt aan de oplossing van 

het probleem. In de memo staat dat in het kader van GAAF allerlei afspraken zijn gemaakt voor wat 

betreft de samenwerking tussen Jeugdzorg en Speciaal onderwijs. Zij vraagt of er specifiek gerapporteerd 

kan worden over de aansluitingsmogelijkheden en over wat er feitelijk gebeurd. Wat is uiteindelijk het 

rendement, om op basis van het inzicht dat is verkregen te kunnen investeren in samenwerking met 

Jeugdzorg?  

De VVD wil de gedeputeerde vragen om bij het Rijk zijn zorg uit te spreken over de nieuwe 

financieringsystematiek. Omdat leerlingen uit het Praktijkonderwijs niet in aanmerking komen voor een 

startkwalificatie is in de gemeente Almere het ‘startdiploma’ uitgevonden. Het wordt ondertekend door de 

gemeente, het VBA en de Kamer van Koophandel. Bij het afgelopen zakenfestival hebben de kinderen dit 

diploma, uit handen van de wethouder, ontvangen. Is de gedeputeerde hiervan op de hoogte? Kan dit 

diploma in de hele provincie worden ingevoerd? Uit het regulier onderwijs komen signalen dat zij aan hun 

taks zitten wat betreft het opvangen van kinderen die ambulante hulp nodig hebben. Het ministerie van 

OCW wil nog meer gaan investeren in de opvang in het regulier onderwijs. Daar wil deze fractie aandacht 

voor vragen. Bij de voorstellen van het college ondersteunt de fractie van de VVD het voorstel van GS om 

aan het Rijk, de gemeenten en het REC de onderzoeksresultaten van de monitoren en het kaartmateriaal 

te presenteren. Zij vraagt of al bekend is wanneer de gesprekken met de wethouders van onderwijs zullen 

plaatsvinden. (Voorstel b. van GS) Zij vraagt zich ook af hoe het staat met het bij punt c. genoemde plan 

voor continuering van de lobby. 

De SGP is voor passend onderwijs binnen de provincie waarbij rekening gehouden wordt met de 

denominaties. Zij weet dat het een moeilijke taak is. Het is een taak van de gemeenten. Zij onderschrijft 

de noodzaak om de gemeenten te steunen. Dat kan door behulpzaam te zijn bij het opstellen van de 

monitor en door ondersteuning bij de lobby om van de overheid meer financiën voor Flevoland te krijgen. 

De ChristenUnie zegt dat haar gevraagd was om op te letten of alle vragen van GroenLinks zijn 

beantwoord. Zij zegt dat uit het rapport blijkt dat veel voorzieningen voor kinderen met een visuele of 

auditieve handicap ontbreken. Gaat er op dat vlak nog iets gebeuren? Wordt er goed gekeken welke typen 

voorzieningen er nodig zijn? Kan de provincie daar een rol in spelen? GroenLinks had ook gevraagd of de 

situatie in de provincie Flevoland anders is dan in de rest van de provincies. De fractie van de ChristenUnie 

ondersteunt de doelstelling, in de monitor, om zo veel mogelijk kinderen nabij huis het nodige onderwijs 

te geven. Mag daaruit worden afgeleid dat de provincie initiatieven zoals het project ‘gewoon anders’ van 

Almere, ook in andere gemeenten wil stimuleren? Zou GS daar ook voor willen lobbyen bij de minister? De 

gemeenten geven in het rapport aan dat zij een coördinerende rol van de provincie zouden waarderen. Wil 

de provincie daarop ingaan en die coördinerende rol op zich nemen? Zij merkt op dat in het actieplan 

‘leerkracht’ van minister Plasterk staat dat er een lerarenbeurs komt voor post-Hbo opleidingen. Er moet 
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meer expertise komen op het gebied van speciaal onderwijs. Wil de provincie, in het kader van haar eigen 

onderwijsplan, stimuleren om dit type opleiding naar de provincie te halen? 

De SP wil op de hoogte worden gesteld van de uitkomst van de gesprekken met de wethouders onderwijs. 

De PvdA vraagt aan de collega-fracties wat dit mag kosten en hoever zij willen gaan om de wensen en de 

behoeften die hier zijn geuit, te realiseren. Zij hoopt dat de vragen die aan gedeputeerde gesteld zijn over 

het ambitieniveau ook politiek vertaald worden. Wat betekenen zij voor de initiatieven die de Staten 

daarover zouden moeten nemen?  

Het CDA zegt dat deze vraag, de vraag oproept wat de rol van de provincie is. Welke rol wil de provincie 

wel vervullen en welke niet. Het is een interessant beleidsterrein om te verkennen. 

De SGP haakt hierop in met de opmerking dat dit voor meerdere terreinen geldt. De provincie heeft een 

taak, de gemeenten hebben een taak. De provincie kan facilitator zijn. Samen staan gemeenten en 

provincie sterk. 

De VVD zegt dat er veel ambities zijn. Sommige zaken zijn geen taak van de provincie maar als de 

provincie ergens in kan coördineren is dat meegenomen. De fracties moeten er wel met zijn allen 

achterstaan en precies weten wat ze eraan willen uitgeven. Daar zouden de fracties op een ander moment 

met elkaar over moeten spreken. 

Gedeputeerde Bos is niet helemaal op de hoogte van het actieplan ‘leerkracht’. Hij weet niet of er nu al 

specifieke Hbo opleidingen naar Flevoland gehaald moeten worden. Er zou gekeken kunnen worden of dit 

aan een pedagogische opleiding toegevoegd zou kunnen worden. Hij wil de discussie over de financiën, 

vervlechten met de rapportages over de gesprekken met de gemeenten, omdat dan duidelijk is wat het 

speelveld is. Hij zegt dat coördineren, regie voeren, duwen en trekken veel inzet vraagt van de ambtelijke 

organisatie. Die inzet is er formeel niet. Men moet het  ‘erbij’ doen. Als er dan iemand ziek wordt, zit men 

in de knel. Er worden geen initiatieven genomen m.b.t. ‘gewoon anders’. Het concept handhaaft zich op 

een bepaald niveau. De gedeputeerde ziet geen rol weggelegd voor de provincie om dit traject, in de 

lobby, naar voren te brengen. 

De groei van de vraag is elders in het land vergelijkbaar met Flevoland. Zorg uitspreken bij het Rijk, over 

de nieuwe financieringssystematiek, gebeurt al. Er wordt gevraagd hoe het Rijk kan helpen en of Flevoland 

pilot kan zijn in de beleidsontwikkeling van het Rijk. Wat de toekomst van het ‘passend onderwijs’ betreft, 

is het belangrijk om vast te stellen wat er binnen het reguliere onderwijs moet gebeuren en wat speciaal 

zou moeten zijn. De mensen in het regulier onderwijs vinden dat het vol zit. Anderen kijken daar anders 

tegenaan. Vanuit het ‘passend onderwijs’ worden kaders en structuren geboden waarover gesproken kan 

worden en waarover afspraken gemaakt kunnen worden. Gedeputeerde Bos zegt dit te zullen volgen en 

ervoor te willen zorgen dat deze discussie er komt. De gedeputeerde zegt dat hij op schrift zal stellen wat 

er de afgelopen tijd door de sectoren Jeugdzorg en Speciaal onderwijs is gedaan op het gebied van 

samenwerking. Ter aanvulling op de suggestie over het ‘startdiploma’ zegt de gedeputeerde dat ook 

jongeren uit het speciaal voortgezet onderwijs, startkwalificaties halen. Het kan een goed idee zijn om de 

vervolgrapportage op locatie te doen en daarvoor een werkbezoek te plannen. Dan kan feitelijke 

informatie geïllustreerd worden vanuit het veld. 

De voorzitter concludeert dat er een aantal technische vragen zijn waarop schriftelijk geantwoord zal 

worden. Dat de gedeputeerde heeft toegezegd dat hij de commissie op de hoogte houdt van het overleg 

met de gemeenten. De gedeputeerde zijn bereidheid heeft uitgesproken om nog dieper op dit onderwerp 

in te gaan. Hij heeft de suggestie gedaan om met de commissie een werkbezoek te brengen. Dat zal 

ingepland worden. De gedeputeerde heeft ook gezegd dat als het over speciaal onderwijs gaat er gekeken 

moet worden naar de rol en de taak van de provincie, de middelen en het personeel. De commissie zal 

daar nog over spreken. De suggestie van de VVD m.b.t. het startdiploma kan de gedeputeerde wellicht 

meenemen in het overleg met de gemeenten. De voorzitter vraagt of de commissie kan besluiten dat zij 

het eens is met de punten a., b. en c. zoals die in de nota staan. Dat is het geval.  

In verband met het feit dat de gedeputeerde weg moet, stelt de voorzitter voor om agendapunt 8 verder 

af te handelen.  

 

Mevrouw Zeilstra verlaat de vergadering. (16.30 uur) 

 

8. Portefeuillehouder J.M. Bos 

a. Mededelingen 

1. Jeugdzorg  
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Gedeputeerde Bos zegt dat hij de woordvoerders Jeugdzorg bijna allemaal heeft geïnformeerd dat in de 

commissiebundel voor 4 december, een voorstel zal staan waarin de afspraken staan die met het Rijk en 

het IPO zijn gemaakt m.b.t. de aanpak wachtlijsten. Het college zal daarin het bedrag dat het daarvoor 

nodig denkt te hebben, voorstellen. Het presidium heeft besloten om hierover dan op 11 december in 

Provinciale Staten tot besluitvorming te komen. Dat is niet de gebruikelijke volgorde omdat de commissie 

van 4 december eigenlijk ter voorbereiding van de Statenvergadering in januari is. Het college wil echter 

zo snel mogelijk over het geld beschikken zodat ze er mee aan de slag kan. 

 

2. Het Meerjarenbeleidskader 

Gedeputeerde Bos zegt dat in het presidium is voorgesteld om het Meerjarenbeleidskader in één keer op 

de agenda van de Statenvergadering van december te plaatsen omdat het geen nieuwe inzichten heeft 

opgeleverd. De SP heeft daar via de mail op gereageerd. De gedeputeerde heeft voorgesteld om het voor 

de commissievergadering van 4 december te agenderen, zodat gekeken kan worden of hetgeen in de 

commissie besproken is voldoende terugkomt in het Meerjarenbeleidskader. 

De SP zegt dat hiermee haar vraag is beantwoord. 

De voorzitter stelt vast dat het Meerjarenbeleidskader op 4 december in de commissie aan de orde komt. 

 

3. Stand van zaken IJsselmeer Ziekenhuizen 

Dit onderwerp wordt vertrouwelijk behandeld. 

 

c. Vragenronde 

 De VVD heeft vanuit Triade –Noordoostpolder - begrepen dat er momenteel bezuinigd wordt op de zorg in 

de dagopvang. Weet de gedeputeerde daar meer van? 

Gedeputeerde Bos zegt dat bekend is dat er bij Triade een fors financieel probleem is. Het interim 

management neemt maatregelen om daaruit te komen. Deze maatregel kent de gedeputeerde niet. Hij zal 

navraag doen. Hij kan zich voorstellen dat deze maatregelen bij MKD’s zijn genomen om toch winst te 

kunnen maken en tegelijkertijd niet op de kwaliteit te korten.  

 

Gedeputeerde Bos verlaat de vergadering 

 

3. Mededelingen 

De voorzitter zegt dat er bericht van verhindering is ontvangen van de dames Y Weijand (VVD) en M.C. Bax 

(PvdD). Ook de heer Appelman (CDA) kan, als voorzitter van een andere commissie, niet aanwezig zijn. 

De mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

Naar aanleiding van: 

   - Lange Termijn Agenda. Er is uitvoerig over gesproken. In het presidium van 20 januari zal de volledig 

ingevulde Lange Termijn Agenda aan de orde zijn. Dan kunnen de werkbezoeken daarop worden geënt. 

   - Thema Wonen.De commissie zal geïnformeerd worden over het thema Wonen en de rol en positie die 

de provincie heeft m.b.t. dit thema. Op 12 februari zal er een presentatie over worden gegeven. 

 

4. Verslag van de vergadering van 26 juni 2008 

Tijdens de vergadering verzoekt de PvdA om op pagina 15 bovenaan waar staat: ‘Er wordt steeds meer 

aanbodgericht gewerkt’ het woord aanbodgericht te vervangen door het woord vraaggericht. Het verslag 

wordt met inachtname van de wijziging, vastgesteld. 

 

a. Lijst van toezeggingen  

2. Cebeon rapport over het voorzieningenniveau.Kan van de lijst worden afgevoerd. 

3. Lange Termijn Agenda 

De voorzitter vraagt of iemand hier iets over wil zeggen. 

De VVD vraagt hoe het zit met het Cebeon rapport. Er staat: ‘Het rapport verschijnt in de zomer’. Moet zij 

er van maken: ‘Het rapport verschijnt in de winter’?  

De voorzitter antwoordt dat het op 4 december op de agenda zal staan. Er komt dan een presentatie bij.  
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b. Lijst van moties  

- I.  693751 Extra subsidie voor ‘Zij aan Zij’ en voor ‘Enkeltje Zelfstandig’. Wordt aangehouden. 

- K. 693752 Kwaliteit Jeugdzorg. Wordt aangehouden. 

- N. 693754 Verlenging looptijd projecten ‘Leef met Stijl’ en ‘Aansluiting Primair Onderwijs. Kan worden 

afgevoerd.  

 

5. Lijst ingekomen stukken van 20 november 2008  

De lijst wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

6. Lijst ter kennisneming stukken van 20 november 2008 

De lijst wordt voor kennisgeving aangenomen 

 

7. Door fracties ingebrachte onderwerpen 

De PvdA wil in de komende commissievergadering bespreken hoe er tegen het Hbo onderwijs in Flevoland 

wordt aangekeken. 

De voorzitter zegt dat de komende commissievergadering op 4 december is en de agenda al is vastgesteld. 

De griffier zegt dat door fracties ingebrachte onderwerpen altijd op de agenda staat en als de PvdA fractie 

het stuk deze week nog kan aanleveren het meegestuurd kan worden met de bundel voor 4 december. Dan 

kunnen alle fracties zich erop voorbereiden. 

De voorzitter vraagt of dat lukt. 

Het CDA wil er als voorwaarde aan verbinden dat er een bespreekstuk moet zijn. 

De VVD doet de suggestie om het voor januari te agenderen. 

De PvdA gaat daarmee akkoord. 

De voorzitter zegt dat het op de agenda van januari komt te staan. 

 

9. Rondvraag 

De SGP heeft een vraag die zij eigenlijk aan de gedeputeerde wilde stellen, namelijk of de financiële crisis 

een relatie heeft met de woningbouw. 

De voorzitter stelt voor dit de volgende keer aan de gedeputeerde te vragen. 

De griffier zegt dat de vraag ook via de griffie doorgespeeld kan worden aan de ambtelijke organisatie. 

De SGP gaat daarmee akkoord. 

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering ( 16.50 uur) 

 

 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 4 december 2008, 

De commissiegriffier,                          de voorzitter, 

 

 

 

 


